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Aktuality

Sbor dobrovolných hasičů v Poříčanech pořádá

STAROČESKÉ MÁJE

V sobotu 9.5.2015

K tanci a poslechu bude hrát “POHODA”

v Poříčanské sokolovně

průvod od 8:00 hodin

divadlo od 17:00 hodin

zábava od 20:00 hodin

V pátek 8.5.2015
stavění krále a májek

11. dubna   9.00 Ukliďme Pošembeří!  
společný úklid Poříčan a okolí 
(více na str. 4)
13. dubna  VAK Nymburk - podpisy 
smluv na Obecním úřadě (více na str. 10)
14. dubna    16.00 Vítání občánků
17. dubna    Den Země – ZŠ a MŠ 
23. dubna    19.00 Zasedání 
zastupitelstva obce
30. dubna    16.00 Čarodějnice na hřišti
9.  května    Staročeské máje
20. května   13.00 do 18.00 - Zápis do 
MŠ Poříčany
28. května   Noc kostelů
30. května   Svoz nebezpečného odpadu 
6. června     Dětský den na koupališti 
(dopoledne rybářské závody, odpoledne 
dětský den, odpoledne vystoupí CZ, večer 
hraje POHODA)
---------------------------------------------
 Svoz bioodpadu – každé pondělí
 Velkoobjemový kontejner - 18. dubna, 

2.,16. a 30. května, 13. a 27. června

Výročí konce druhé 
světové války
V červnovém čísle Posla 
bychom si chtěli při-
pomenout výročí 70 let od 
konce druhé světové 
války. Proto prosíme vás, 
kteří si na tuto dobu 
pamatujete, máte k dis-
pozici dobové fotografie 
nebo třeba znáte nějaký 
příběh, který Vám vy-
právěli Vaši rodiče, abyste 
se s námi o ně podělili. 
Zavolejte na obecní úřad 
na tel. č. 321 695 351 nebo 
775 763 801. 
Moc děkujeme! 

Milí čtenáři,

zima se s  námi o velikonocích snad už konečně rozloučila a slu-
níčko za oknem věstí jaro.  
V  rámci jarního úklidu se chceme, stejně jako v  minulých letech, 
připojit k celorepublikové akci Ukliďme Česko, kterou na 
Českobrodsku organizuje MAS Pošembeří. Vyrazíme do okolí 
obce sbírat odpad, který se v  průběhu roku porůznu nahromadil    
v  lese, okolo Šembery a podél silnic. Ke spolupráci jsme letos 
přizvali i poříčanské spolky, tak věřím, že se nás sejde zase o pár 
víc. Takže - jestli Vás také nebaví příkopy plné odpadků a pne-
umatik, přidejte se k  nám!  A jestli se nemůžete zúčastnit 
společného sobotního úklidu, vyražte jindy nebo nám pomozte 
tím, že uděláte pořádek v  okolí svého domu – každý kousek 
zameteného chodníku, vyhrabaného trávníku z meze nebo  škarpy 
se počítá.
Společně se setkávat chceme i při jiných příležitostech. Třeba jako 
nedávno s  našimi „dříve narozenými“. Byli jsme moc rádi za vel-
ký zájem a myslím, že jsme všichni odcházeli spokojení a s  pří-
slibem brzkého  opakování.  V  nadcházejících týdnech nás čeká 
mnoho dalšího, nač se těšit  – přivítáme nové občánky, koncem 
dubna bude otevřeno dětské hřiště,  9. května Poříčany roztancují 
Staročeské máje. 

Přeji Vám hezké čtení a krásné jarní dny plné dobré nálady.
                                                                     
            Hanka Teršová
                                                                                   starostka 
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Novinky v  odpadech - 2015
Svoz komunálního odpadu – od ledna 2015 zajišťuje 
společnost Pečecké služby s.r.o., svoz probíhá 
pravidelně každý čtvrtek v  brzkých ranních hodinách. 
Poplatek za osobu/rok je 650,- Kč. Známky na 
popelnice jsou k  vyzvednutí na obecním úřadě.
Tříděný odpad – papír, plast, sklo – sběrná místa 
zůstávají beze změny. Žádáme Vás, abyste do nádob na 
tříděný odpad nevhazovali odpad, který tam nepatří. 
Často nacházíme u kontejnerů vysloužilé elektro-
spotřebiče, matrace, ošacení, PVC nebo i pneumatiky. 
Na to máme sběrný dvůr a svoz nebezpečného odpadu!
Textil, hračky, obuv  - vysloužilé oděvy a obuv (pouze 
v  dobrém stavu) můžete odevzdávat do oranžového 
kontejneru Diakonie Broumov  v  ul. Nádražní (u pod-
chodu). 
Objemný odpad – kontejner na objemný odpad je 
k  dispozici každou druhou sobotu od 9.00 do 11.00, 
termíny naleznete na str. 1 v  Aktualitách.  Kontejner je 
určen pro uložení menšího množství odpadu – ne na 
vyklizení celé nemovitosti. Větší kusy nábytku musí 
být rozebrány.
Kovový odpad - můžete odevzdávat stejně jako 
objemný odpad v  hospodářském dvoře každou druhou 
sobotu, po dohodě je možné zajistit odvoz. Sběr šrotu 
dvakrát ročně zajišťuje SDH Poříčany. 
Vysloužilé elektrospotřebiče – kompletní 
elektrospotřebiče a elektrozařízení, nefunkční baterie, 
žárovky, apod., je možné odevzdávat  v  hospodářském 
dvoře u zdravotního střediska.
Bioodpad - novela zákona o odpadech přináší od 
letošního roku povinnost  třídit kompostovatelný 
odpad. I v  letošním roce proto budeme zajišťovat  svoz 
odpadu v pytlích každé pondělí obecní multikárou. 
Pytle si můžete zakoupit na obecním úřadě.  Pytle 
prosím nepřetěžujte, nejde je pak zvednout na korbu a 
trhají se. Přetížené pytle nebudou vyvezeny!
Svoz probíhá v  pondělí mezi  7 – 17 hodinou. Doporu-
čujeme proto vyndávat pytle před plot v  neděli večer. 
Jestliže vyndáte pytle na ulici v  průběhu týdne, 
nebudou vyvezeny, navíc překáží kolemjdoucím a když 
jsou umístěny na slunci, odpad v  nich hnije a zapáchá. 
Pokud tedy sekáte jindy než o víkendu, nedávejte 
prosím pytle na ulici dříve než v  neděli večer.  

- Jablka a podobný pevný odpad můžete ponechat 
v kýblu či jiné nádobě

- Větve není třeba dávat do pytle, stačí je svázat 
do „otýpek“ a nechat spolu s  pytli před plotem

- Větve a dřevěný odpad  -  v  malém množství 
odvezeme v  pondělí, kdy se vyváží pytle.  Pro 
větší množství  (např. ze živého plotu, po řezu 
stromů) je možné po dohodě zajistit odvoz 
multikárou, nebo větve přivézt ke kontejneru do 
střediska. 

Bioodpad nepatří do popelnice ani na pole za Vaším 
plotem!!! 
Nebezpečný odpad – mobilní svoz proběhne v  sobotu 
30.5. v  dopoledních hodinách, dále se počítá s  
podzimním termínem (bude upřesněno)
Stavební odpad, výrobky obsahující azbest, větší 
množství objemného odpadu – odvoz a likvidaci obec 
nezajišťuje, tyto odpady si musí vlastník zlikvidovat na 
vlastní náklady. 

Dětské hřiště
V  druhé polovině dubna bude po zimě otevřeno dětské 
hřiště mezi bytovkami. V  současné době probíhají 
poslední dokončovací práce – dodělává se zpevněná 
plocha pod přístřeškem a proběhne zatravnění ploch, 
kde byl trávník poničen v  důsledku zemních prací. 
Klíče od branky zůstanou stávající a budou k  dispozici 
na obecním úřadě.
V  loňském roce proběhla celková rekonstrukce hřiště. 
Díky dotaci od Ministerstva pro místní rozvoj ve výši 
350.000 došlo k výměně herních prvků a vybudování 
zpevněné plochy, která bude sloužit jako malé dopravní 
hřiště.  Nové herní prvky jsou určeny nejen pro 
nejmenší, ale i pro děti školního věku.
Děkujeme za trpělivost  - doufáme, že se Vám nové 
hřiště bude líbit a že za to čekání to stálo. Na hřišti 
prosím respektujte provozní řád a chovejte se k  němu 
ohleduplně, ať nám vydrží co nejdéle!

Financování projektu „Rekonstrukce 
dětského hřiště v  Poříčanech“
V  rámci projektu bylo pořízeno: zpevněná plocha 

2100 m , dopravní značky, stromy – 2 ks + výsadbový 
materiál, herní prvky, stojan na kola 

Dotace MMR:  350.000,- Kč
Spolúčast obce:  214 143,00
Náklady celkem: 564 143,00

Informace obecního úřadu
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Maškarní
Sobota 21.3. patřila v  Poříčanech maskám. Na odpo-
lední dětský maškarní jich dorazilo na osmdesát, z  
nichž nejmladšímu účastníkovi nebyl ještě ani  rok.  Za 
pomoc s  organizací programu pro děti děkujeme Anetě 
Nouzovské a spol. z SDH Poříčany. 

Účast na večerním maškarním pro dospělé bohužel tak 
vysoká nebyla, o dobrou zábavu za hudebního 
doprovodu skupiny Pohoda však nebyla nouze.

Americký konvoj 
V  pondělí  30. března se v dálničním středisku  
Poříčany zastavil konvoj americké armády.  Navzdory 
nepřízni počasí se na vojáky a techniku přijelo podívat 
několik desítek lidí z  Poříčan i okolí.  

Rekonstrukce OÚ
Stavební úpravy obecního úřadu se pomalu chýlí ke 
konci. Do poloviny dubna by měly být hotové vnitřní 
prostory úřadu, do konce května pak vnější zateplení  a 
fasáda.

Odpoledne pro seniory
V  neděli 22.  března uspořádal obecní úřad spolu s  paní Alenou Solilovou odpoledne nejen pro seniory. Prostory 
pro toto setkání poskytl v  sále Hostince U Hroudů p. Stárek, o hudební program se postarala rodina Potměšilova 
a taneční skupina For Dance.
Účast nás všechny příjemně překvapila a už nyní připravujeme další setkání, které bychom chtěli uspořádat v  
květnu/červnu 2015. Pokud jste se nemohli březnového setkání zúčastnit,  uvítáme Vaše náměty, co by obec měla 
pro seniory dělat, o co byste měli zájem nebo co Vám chybí.

Hanka Teršová
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ZEMNÍ PRÁCE
bobík - minibagr

- písky -
- štěrky -

- kontejnery -

Pavel Maxa
Poříčany 291
Tel.: 608 024 796 

 

 

„Ukliďme Pošembeří!“ 2015

 

–

 

pátý ročník

 

Zveme všechny obce z

 

regionu Pošembeří, neziskové organizace a

 

spolky, školy, rodiny, skupiny 
přátel aj., kterým není lhostejný nepořádek okolo nás.

 

 
Akce „Ukliďme Pošembeří!“ je zaštítěná

 
Českým svazem ochránců přírody, která je součástí celosvětové 

kampaně „Ukliďme svět“. Cílem je
 

spojit lidi, kterým není lhostejné jejich okolí a nepořádek, který se tam 
skrývá, a kteří tak každoročně uklízejí černé skládky. 

 
 

Díky úsilí všech organizátorů a našich sponzorů (poskytujících nám např. pytle, rukavice, drobné ceny pro děti, 
plakáty, pomoc s likvidací odpadů a pneumatik jako např. Krajská správa a údržba silnic, nebo Skládka Radim) 
se v posledním ročníku 2014 podařilo zapojit 28 subjektů a provést tak 28 úklidů (z celkového počtu 61 ve 
Středočeském kraji), vysbírat cca. 30 tun odpadu a přes 200 ks pneumatik, největší to neřestí Středočeského 
kraje, a tím se nám nečekaně povedlo získat jedinečné ocenění – titul „Kraj, který prokoukl“. Toto ocenění 
všechny motivuje do nového ročníku, abychom se ještě zlepšili, protože tím tak zlepšíme životní prostředí pro 
všechny, co u nás žijí, a to je ten hlavní cíl.

 
 

Podaří se nám to? Věříme, že ano. Letos chceme:

 
 

Zapojit co nejvíce dobrovolníků a vyčistit krajinu od nahromaděného odpadu.

 
 

Zmapovat černé skládky a zamezit jejich šíření.

 
 

Utužit už tak dobré sousedské vztahy společnou prací na dobré věci.

 
 

Vychovávat k zodpovědnosti od útlého věku.

  

BEZ VÁS TO NEDOKÁŽEME A PROTO VĚŘÍME, ŽE I LETOS SE K

 

NÁM PŔIPOJÍTE!

 

Závěrečné vyhodnocení úklidu Pošembeří proběhne 18. dubna 2015 při oslavě ,,Den Země na Klepci” 

V sobotu 11. 4. se k akci „Ukliďme Pošembeří“ chceme připojit i v Poříčanech. Sraz dobrovolníků bude 
v sobotu v 9.00 u obecního úřadu, kde budou rozdány pytle, rukavice a rozdělíme si lokality úklidu. 
Vítáni jsou velcí i malí pomocníci! Pokud víte o lokalitě, kam byste se chtěli vypravit uklízet nezávisle 
na sobotní akci, dejte nám vědět a případně si vyzvedněte pytle na úřadě. Odvoz pytlů s nasbíraným 
odpadem zajistíme! 

PŘIDEJTE SE! 

 

Tradiční dobrovolnická akce zaměřená na úklid veřejných 
prostranství, černých skládek i příkopů v regionu Pošembeří. 
Úklid probíhá ve

 

spolupráci s

 

Českým svazem ochránců přírody 
v

 

rámci celosvětové kampaně Clean Up The World a s řadou obcí, 
škol, spolků, neziskových organizací i firem.  

- POŘÍČANY

PŘIDEJTE SE! 

 

Tradiční dobrovolnická akce zaměřená na úklid veřejných 
prostranství, černých skládek i příkopů v regionu Pošembeří. 
Úklid probíhá ve

 

spolupráci s

 

Českým svazem ochránců přírody 
v

 

rámci celosvětové kampaně Clean Up The World a s řadou obcí, 
škol, spolků, neziskových organizací i firem.  

- POŘÍČANY
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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Poříčany 
č. 1/2015
Zahájení zasedání zastupitelstva
Zasedání Zastupitelstva obce Poříčany bylo zahájeno v  19,05 hodin 
starostkou obce. Oznámení o konání zastupitelstva bylo zveřejněno 
dle zákona o obcích na úřední desce Obecního úřadu Poříčany od 15.1. 
do 22.1. 2015, současně bylo zveřejněno na elektronické úřední desce.
Starostka z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 
č. 1) konstatovala, že přítomni jsou všichni členové zastupitelstva a  
zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele
Starostka navrhla určit ověřovateli zápisu S. Potměšila a L. Melicha a 
zapisovatelkou paní J. Šafářovou. 
Hlasováno: PRO 11 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0
Usnesení č. 1/1/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany určuje 
ověřovateli zápisu S. Potměšila a L. Melicha a zapisovatelkou paní J. 
Šafářovou.
Usnesení č. 1 bylo schváleno
Bod 2 - Schválení programu
Starostka předložila návrh programu, doplněny byly body programu  
č. 9 - 13.
Hlasováno: PRO 11 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0
Usnesení č. 2/1/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 
následující program zasedání:
1)Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2)Schválení programu
3)Plnění usnesení
4)Návrh rozpočtu 2015
5)Plán rozvoje obce
6)Dotace 2015
7)Odkup pozemků 
8)Výsledky výběrového řízení – projektová dokumentace ul. Sportovní, 
Spojovací
9)Pronájem zdravotního střediska – změna na straně nájemce
10)Pořízení vozidla údržby
11)Automat na EKO-VODU
12)Kontrolní výbor – výsledek kontroly plnění usnesení zastupitelstva 
z r. 2013 a 2014
13)Diskuse
Usnesení č. 2 bylo schváleno
Informace starostky:
‐ 8. a 9. 1. 2015 byla provedena pracovníky Krajského úřadu 

Středočeského kraje předběžná kontrola hospodaření obce, konečná 
kontrola proběhne 11.5.

‐  Rekonstrukce budovy Obecního úřadu – probíhá, zahájeny práce v  
přízemí. Vzhledem ke konstrukci podlah (uhnilé trámy a prkna) 
nutno před podříznutím zdiva veškeré stávající vrstvy odstranit, 
bude provedena nová konstrukce včetně zateplení podlah 
polystyrénem.  Na vícepráce bude předložena cenová nabídka.

‐ Proběhlo jednání s  f. MITIS (Ing. Vondra) o možnostech 
protipovodňových opatření (u mlýna, ul. Krátká) a odvodnění 
lokality Sportovní. Bude předložen návrh řešení a cenová nabídka na 
projekční práce + možnosti zajištění financování z  dotačních 
programů. S. Potměšil upozornil, že o podobném návrhu se jednalo 
již před čtyřmi lety bez dalšího výsledku. J. Hrabě připomněl, že 
tehdy se jednalo o možném získání dotace z programu Ministerstva 
zemědělství, který však následně nebyl otevřen. 

‐ Uzávěrka Poříčanského posla 1/2015 je 10. března.
Bod 3 - Plnění usnesení
   Starostka předložila přehled plnění usnesení.
ZŠ – jednání se starosty okolních obcí o kapacitě základní školy 
naplánováno na 27.1., hygiena nepovolí zřízení učebny v  budově 
školní družiny, maximální možný počet dětí přijatých  od září do 1. 
třídy je 46.

Hlasováno: PRO 11 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0
Usnesení č. 3/1/2015: 
a)Zastupitelstvo obce Poříčany bere na vědomí plnění usnesení z 
minulých zasedání. Nedořešené body budou předmětem další 
kontroly.
b)Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2014 
zpracované k 31.12.2014.
c)Zastupitelstvo schvaluje vícepráce f. MOZIS vzniklé při první 
etapě rekonstrukce obecního úřadu ve výši 168.700,- (výměny 
stropních konstrukcí,  podlahy, vybourání příčky,  sádrokartonové 
podhledy, štuková  úprava  zdí) a ukládá starostce uzavřít dodatek 
ke smlouvě o dílo.
d)Zastupitelstvo ukládá starostce jednat se starosty okolních obcí o 
řešení kapacity ZŠ pro školní rok 2015/16 a jeho financování. 
Usnesení č. 3 bylo schváleno
Bod 4 – Návrh rozpočtu 2015
Starostka předložila návrh rozpočtu pro r. 2015, který byl projednán 
finančním výborem dne 16.1. V  rámci rozpočtu budou vyčleněny 
prostředky na opravu chodníku v  ul. Hořanská pracovníky obce 
(100.000), zastupitelé dále zašlou návrhy, kde je třeba 
chodníky/silnice opravit. D. Nádeník upozorňuje na každoroční 
nárůst nákladů v  kapitole „Hasiči“.  K  opravě zábradlí na Rafandě 
starostka zajistí právní stanovisko k  vlastnictví opěrné zdi. S. 
Potměšil poukázal na vysoké požadavky ZŠ Poříčany na programové 
vybavení a  IT (celkem 65.000). Dle vyjádření Ing. Šafářové se jedná 
o nové licence pro školní počítače a tablety a správu serveru, bližší 
informace doplní v  případě potřeby Ing. Pěnkava po návratu z  
lyžařského výcviku.
Hlasováno: PRO 11 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0
Usnesení č. 4/1/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany projednalo návrh 
rozpočtu, který předložil finanční výbor a provedlo následující 
úpravy: 
‐ 100.000 bude převedeno z  rozpočtové rezervy  na položku 
opravy chodníků - materiál
Před projednáním a schválením zastupitelstvem obce bude 
upravený návrh zveřejněn v  souladu se zákonem  č. 250/2000 Sb., o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů.
Usnesení č. 4 bylo schváleno
Bod 5 – Plán rozvoje obce
Starostka předložila návrh na vypracování Plánu rozvoje obce. Jedná 
se o strategický rozvojový dokument, který by měl rekapitulovat 
základní informace o vývoji obce v uplynulém období + výhled do 
budoucna, měly by v něm být stanoveny základní cíle/projekty, 
možné zdroje financování, apod. V programovacím období 2014 – 20 
bude tento dokument bodově hodnocen při žádostech o dotace. 
Starostka navrhla, aby byla vytvořena pracovní skupina, která by pod 
vedením Š. Havlíčkové tento dokument vypracovala. V jednotlivých 
fázích přípravy se k tomu bude vyjadřovat jak zastupitelstvo (které 
také konečný dokument schvaluje, tak i cílové skupiny (spolky, 
sdružení, aj.) a veřejnost. Předpoklad zhotovení tohoto dokumentu je 
do října 2015. S. Potměšil s  vypracováním tohoto dokumentu 
nesouhlasí.
Hlasováno:  PRO 10 - PROTI 1 (Potměšil) - ZDRŽEL SE  0
Usnesení č. 5/1/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany souhlasí se 
záměrem zpracování strategického rozvojového dokumentu „Plán 
rozvoje obce“, na kterém se bude podílet  pracovní skupina ve 
složení:   Teršová, Kadeřábek, Havlíčková, Hrabě, Havlíček, 
Vlasáková.
 Usnesení č. 5 bylo schváleno
Bod 6 – Dotace 2015
‐ V souvislosti s  možností čerpání prostředků z  dotačních programů v 
následujících letech starostka navrhla uspořádat výběrové řízení na 
poskytovatele dotačního poradenství, zejména pro programy IROP a 
SFDI. 
‐ Žádost obce o dotaci na opravy komunikací po povodních 2013 byla 
schválena jako doporučená, registrace akce by měla být potvrzena v  
průběhu února 2015, realizace se předpokládá do konce roku 2015.
‐ Fondy Středočeského kraje pro r. 2015 budou otevřeny v  březnu 
2015, starostka navrhuje čerpání z  těchto fondů: FROM, hasiči,  
povodňový fond, životní prostředí, Základní škola by mohla podat 
žádost o venkovní tělocvičnu na školní zahradě. 

Na následujících stránkách Vám přinášíme 
zápisy ze zasedání zastupitelstva. Plné znění 
zápisu včetně všech příloh je k nahlédnutí na 
obecním úřadu.
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 Hlasováno:  PRO 11 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0
Usnesení č. 6/1/2015: 
a) Zastupitelstvo obce Poříčany souhlasí se záměrem uspořádat 
výběrové řízení na dotační poradenství pro r. 2015.
b) Zastupitelstvo obce Poříčany bere na vědomí, že žádost o 
dotaci na opravy místních komunikací na MMR byla doporučena a 
pověřuje starostku přípravou podkladů pro vydání rozhodnutí  o 
poskytnutí dotace a realizaci akce.
c) Zastupitelstvo obce Poříčany projednalo možnosti dotačních 
programů Středočeského kraje  a pověřuje starostku přípravou 
projektů: Rekonstrukce ul. Spojovací, Vybavení jednotky SDH, 
Likvidace černých skládek, Protipovodňová opatření
Usnesení č. 6 bylo schváleno
Bod 7 – Odkup pozemků
Starostka seznámila zastupitele s  nabídkou f. Dersoner na odprodej 
pozemku č. 709/71 v  lokalitě průmyslové zóny – cena k  jednání byla 

2f. Dersoner  stanovena na 950 Kč/m . Tato cena je vzhledem k  
možnosti využití pozemku neadekvátně vysoká.
Dále starostka předložila přehled dalších pozemků pod 
komunikacemi, veřejným prostranstvím, apod., které by obec měla v  
budoucnu získat od soukromých vlastníků (lokalita Sportovní, Habeš, 
bytovky, aj.).  Vzhledem k  tomu, že finanční náročnost na odkup 
pozemků převýší možnosti rozpočtu pro r. 2015, starostka navrhla, aby 
finanční výbor zpracoval návrh dalšího postupu vč. cen k  jednání.  
Hlasováno:  PRO 11 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0

Usnesení č. 7/1/2015: Zastupitelstvo obce bere na vědomí nabídku f . 

Dersoner Trading s.r.o. na prodej pozemku parc. č. 709/71 v  

průmyslové zóně a  pověřuje finanční výbor projednáním dalšího 

postupu ve věci odkupu pozemků od soukromých vlastníků.  

Zastupitelstvo dále pověřuje starostku jednáním s  vlastníky pozemků.
Usnesení č. 7 bylo schváleno
Bod 8 - Výsledky výběrového řízení – projektová dokumentace ul. 
Sportovní, Spojovací
Starostka předložila přehled cenových nabídek na zpracování 
projektové dokumentace na opravu ulic Sportovní, Spojovací a Pod 
Oborou. Nejvýhodnější nabídku předložila f. Centrum služeb Tábor, 
Ing. Juřina.
Hlasováno:  PRO 11 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0

Usnesení č. 8/1/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 

zhotovitele projektové dokumentace na opravu ulic Sportovní, 

Spojovací a Pod Oborou, f. Centrum služeb Tábor, Ing. Roberta 

Juřinu. Projektová dokumentace bude vypracována v  rozsahu dle 

cenové nabídky za celkovou cenu 150.000 Kč. 
Usnesení č. 8 bylo schváleno
Bod 9 – Pronájem zdravotního střediska – změna na straně 
nájemce
MUDr. Sýkorová požádala o změnu nájemní smlouvy na ordinaci 
praktického lékaře v  budově zdravotního střediska č.p. 108 z důvodu 
transformace na společnost s  ručením omezeným. Starostka 
předložila návrh záměru o převodu nájmu na nově vzniklou společnost 
s.r.o.
Hlasováno:  PRO 11 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0

Usnesení č. 9/1/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje záměr o 

převodu nájmu ordinace praktického lékaře, MUDr. Sýkorové z  

důvodu změny na straně nájemce (transformace na s.r.o.)  v souladu s 

§2307, odst. 1,  obč. zákoníku a ukládá starostce zveřejnit tento záměr 

na úřední desce.
Usnesení č. 9 bylo schváleno
Bod 10 – Pořízení vozidla údržby
Starostka předložila záměr pořízení vozidla údržby (vyřazené vozidlo 
Škoda Felicia Pick-up, r.v. 2001), které obci nabídl p. Petržilka za 
zůstatkovou hodnotu (1000 Kč) + náklady spojené s  převodem 
vozidla. Podrobnosti k  převodu vozidla (kupní smlouva, apod.) budou
projednány na příštím zasedání.
Hlasováno:  PRO 11 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0
Usnesení č. 10/1/2015: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr  pořízení 
vozidla údržby (Škoda Felicia Pick-up, r.v. 2001).  
Usnesení č. 10 bylo schváleno 

Bod 11 – Automat na EKO-VODU
Starostka předložila návrh smluvních podmínek k  instalaci automatu 
na EKO-VODU v  obci, které zaslal p. Petružálek. Zamítnuto z  
důvodu vysokých finančních nákladů. 

Bod 12 – Kontrolní výbor – výsledek kontroly plnění usnesení z  r. 
2013 a 2014
Předseda kontrolního výboru D. Nádeník informoval o kontrole plnění 
usnesení zastupitelstva obce z r. 2013 a 2014. K  upřesnění některých 
bodů starostka navrhla svolat jednání kontrolního výboru s  tím, že 
zpráva kontrolního výboru bude projednána na příštím zasedání. ZO s 
navrhovaným postupem souhlasí.

Bod 13 – Diskuse
‐ J. Hrabě představil zastupitelům systém hlasování D21, 
vhodný pro dílčí rozhodovací procesy zastupitelstva nebo např. pro 
ankety pro veřejnost, který umožňuje získat kvalitnější výsledky z 
hlasování, protože má každý hlasující dva hlasy (resp. dvojnásobný 
počet hlasů než je výsledných možností) místo standardního jednoho a 
může také použít hlas mínusový, kterým vyjádří, jakou možnost si 
nepřeje. Tento jednoduchý algoritmus zvyšuje sociální užitek volby - 
spokojenost s volbou se zdvojnásobí. Na příštím zasedání 
zastupitelstva si zastupitelé volbu prostřednictvím D21 vyzkouší. 
‐ S.  Potměšil sdělil, že dle informací, které má k  dispozici, by 
mělo dojít k  odkladu přípravných projekčních prací na 
bezbariérových přístupech na nástupiště a prodloužení podchodu v  
žel. st. Poříčany o cca 3 – 4 měsíce, a to z  důvodu realizace projektů, 
které jsou určeny k profinancování v  r. 2015. 
‐ Pí. Solilová informuje o záměru uspořádat ve spolupráci s 
obcí odpoledne pro seniory v  sále pohostinství U Hroudů (s hudbou, 
občerstvením a dalším programem). Termín setkání bude      22. 3. 
2015. 
‐ Další úkoly – zajistí starostka: dokončit opravu komunikací 
(zavezení děr) v  ulicích s  nezpevněným povrchem (S. Potměšil), 
požádat Krajskou správu a údržbu silnic o vodorovné značení na 
silnici II/330 ve směru k  dálnici a zrcadlo v  křižovatce ul. Spojovací a 
Hořanská (J. Vencour), poslat studii stavebních úprav v  žel. stanici 
Poříčany a okolí zastupitelům (D. Nádeník), oslovit SŽDC – nastavení 
osvětlovacího stožáru – oslňuje vozidla jedoucí po silnici II/330 od 
Sadské.
Starostka ukončila zasedání zastupitelstva v  21,45 hod.

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Poříčany 
č. 2/2015
Zahájení zasedání zastupitelstva
Zasedání Zastupitelstva obce Poříčany bylo zahájeno v  19,00 hodin 
starostkou obce. Oznámení o konání zastupitelstva bylo zveřejněno 
dle zákona o obcích na úřední desce Obecního úřadu Poříčany od  11. 
2. do 19. 2. 2015, současně bylo zveřejněno na elektronické úřední 
desce.
Starostka z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 
č. 1) konstatovala, že přítomno je 8 členů zastupitelstva a že 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Omluveni: S. Potměšil, M. Horyna, P. Novák

Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele
Starostka navrhla určit ověřovateli zápisu J. Hrabě a D. Nádeníka, a 
zapisovatelkou Š. Havlíčkovou. 
Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0
Usnesení č. 1/2/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany určuje 
ověřovateli zápisu J. Hrabě a D. Nádeníka, a zapisovatelkou Š. 
Havlíčkovou.
Usnesení č. 1 bylo schváleno
Bod 2 - Schválení programu
Starostka předložila návrh programu, na návrh D. Nádeníka došlo k  
rozdělení bodů 4 a 5 a k  přesunutí pořadí jednotlivých bodů.
Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0
Usnesení č. 2/2/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 
následující program zasedání:
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1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2) Schválení programu
3) Projekt Demokracie 2.1 (hlasovací systém)
4) Plnění usnesení
5) Kontrolní výbor – zpráva o provedené kontrole 
6) Rekonstrukce a intensifikace ČOV
7) Zapojení do projektů Města Český Brod (odpadové 

hospodářství, digitální povodňový plán, studie protipovodňových 
opatření) 

8) Rozpočet 2015
9) Diskuse
Usnesení č. 2 bylo schváleno

Informace starostky:
‐ k  1. 2. 2015 byl ředitelem ZŠ a MŠ Poříčany jmenován Ing. 

Václav Pěnkava
‐ žaloba o neplatnost odvolání bývalé ředitelky školy K. 

Suchánkové – od soudu přišla výzva k  doložení stanoviska obce a 
ZŠ Poříčany k  žalobě, obec bude zastupovat JUDr. Balík

‐ zápis do 1. třídy – Ing. Pěnkava informoval o průběhu zápisu 
– předpokládaný počet dětí, které nastoupí ve šk. roce 2015/16 
školní docházku je 52 – 54. Budou otevřeny dvě první třídy. Nově 
bude učebna zřízena v  prostorách školního klubu.  Starostka 
informovala o jednání se starosty spádových obcí – možnost 
zřízení učebny v  Hořanech, sdílení nákladů na investice do 
projektu navýšení kapacity ZŠ Poříčany.

‐ nádraží ČD - bezbariérové přístupy na nástupiště + 
prodloužení podchodu – 23. 2. proběhne v  Praze vstupní jednání 
k  projektu rekonstrukce za účasti zástupců obce (A. Kadeřábek, 
J. Hampl) 

‐ Rekonstrukce budovy obecního úřadu – probíhá dle 
harmonogramu, v  přízemí hotové podlahy, odpady, voda. Provoz 
bude zahájen v  pondělí 23. 2., termín pro úhradu poplatků za 
odpad je prodloužen do 15. 3. Bezbariérový přístup bude řešen v  
rámci diskuse

‐ Projektové dokumentace: Záhabří, Chodníky (Kounická, V  
Průhonu, Hořanská) – v  přípravě, proběhne konzultace 
dopravního řešení s  dopravní policií v  Kolíně; Rafanda, Most u 
okálů – hotovo, připraveno k  projednání.

Bod 3 - Projekt Demokracie 2.1 (hlasovací systém)
Jiří Hrabě představil projekt hlasovacího systému D21, který 
zastupitelstvo vyzkoušelo na dvou anketách (priority rozvoje obce, 
podpora spolkové a sportovní činnosti). Hlasování probíhalo online. 
Tento způsob hlasování by v  budoucnu mohla obec využít pro 
zapojení veřejnosti do rozhodování o různých záměrech a 
projektech, pro získání názoru občanů v anketách, aj. 
Bod 4 – Plnění usnesení
Starostka informovala o průběhu plnění usnesení z  minulých zasedání
Bod 5 – Kontrolní výbor – zpráva o provedené kontrole
D. Nádeník informoval zastupitelstvo o kontrole plnění usnesení 
provedené Kontrolním výborem dne 19. 1. 2015. Výsledky kontroly 
byly projednány na jednání kontrolního výboru se starostkou obce dne 
17. 2. 2015. Většina zjištěných závad vznikla nepřesností, 
nedorozuměním čí chybou v  zápise předmětného jednání 
zastupitelstva. Tyto formální chyby či nedorozumění však nemají vliv 
na kvalitu plnění těchto konkrétních úkolů. 
Kontrolní výbor doporučuje uvádět vždy u usnesení majetkoprávního 
charakteru parcelní čísla pozemků, kterých se usnesení týká. Dále 
doporučuje, pokud je to možné, stanovit u přijatého usnesení termín 
plnění (např. kontrolní termín, průběžná kontrola, apod.).
Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0
Usnesení č. 3/2/2015: Zastupitelstvo obce bere na vědomí závěry 
kontroly plnění usnesení za rok 2013 a 2014 a ukládá starostce 
zajistit plnění následujících usnesení, která dosud nebyla splněna:
9/4/2013 – MABALO:  zajištění právního stanoviska k  možnosti 
vymáhání škody;
11/6/2014 - převod pozemku parc. č. 917/1: nedořešeno, čeká se na 
další kroky  Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových 
(ÚZSVM);

8/7/2014 - dotace na odstranění povodňových škod MMR  - 
informace o schválení projektu prozatím obec neobdržela;
zápis č. 2/2014, Rafanda (opěrná zeď) – opatřit stanovisko právníka 
a odborníka na dopravní stavby k  řešení majetkoprávních vztahů k  
opěrné zdi. 
zápis č. 9/2012- odkup pozemků u odtokového kanálu z  ČOV – 
probíhá uzavírání smluv s vlastníky
Kontrolní termín 1.7.2015
Usnesení č. 3 bylo schváleno
Bod 6 – Rekonstrukce a intensifikace ČOV
V  rámci jednání s  novým provozovatelem kanalizace VaK Nymburk 
zástupci provozovatele navrhli další postup přípravných prací na 
projektu „Rekonstrukce a intensifikace ČOV Poříčany“. Aby byl 
projekt připraven k  žádosti o dotaci (výhled – podzim 2015), obec by 
měla zajistit projektovou dokumentaci ve stupni realizační 
dokumentace. 
Starostka navrhla, aby byla poptána cenová nabídka na tento stupeň 
dokumentace. 
Hlasováno:  PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0
Usnesení č. 4/2/2015: 
Zastupitelstvo obce Poříčany souhlasí se záměrem zpracování 
realizační projektové dokumentace k  projektu „Rekonstrukce a 
intensifikace ČOV Poříčany“ a ukládá starostce zajistit cenové 
nabídky. 
Usnesení č. 4 bylo schváleno

Bod 7 – Zapojení do projektů Města Český Brod (odpadové 
hospodářství, digitální povodňový plán, studie protipovodňových 
opatření)
Odpadové hospodářství: starostka seznámila zastupitele s  nabídkou 
města Český Brod na využití služeb sběrného dvora pro občany 
Poříčan, které budou v  rámci zkušebního provozu v  r. 2015 zdarma. 
Protipovodňová opatření: starostka předložila návrh odboru životního 
prostředí MěÚ Český Brod na spolupráci při podání žádosti o dotaci z  
Operačního programu životní prostředí na: 

a) Studii proveditelnosti přírodě blízkých protipovodňových 
opatření v  rámci území ORP (obec s  rozšířenou působností) 
Český Brod

b)  Digitální povodňový plán a související opatření (hlásné 
profily, varovný informační systém)

Město v  rámci této spolupráce podá žádosti o dotaci i za zúčastněné 
obce, finanční náročnost při zapojení do společného projektu je 
výrazně nižší, než kdyby si obec zajišťovala tyto žádosti sama. 
Formální náležitosti spolupráce budou upřesněny v  rámci dalšího 
jednání. 
Hlasováno:  PRO 7 - PROTI 1 (Nádeník) - ZDRŽEL SE  0
Usnesení č. 5/2/2015: 
Zastupitelstvo obce Poříčany souhlasí se zapojením obce Poříčany do 
projektu města Český Brod na přípravu projektových žádostí na 
získání finanční podpory z OPŽP na pořízení digitálního povodňového 
plánu a pořízení varovného a informačního systému, a dále na 
zpracování studie proveditelnosti přírodě blízkých protipovodňových 
opatření na území ORP Český Brod. 
Usnesení č. 5 bylo schváleno
Bod 8 – Rozpočet 2015
Návrh rozpočtu pro r. 2015 byl zveřejněn v  souladu s § 11, odst. 3 
zákona č. 250/2000 Sb. 
Starostka navrhla, aby byla v  rozpočtu provedena  tato změna oproti 
uveřejněnému návrhu:
Zařazení výdaje na zpracování realizační projektové dokumentace na 
rekonstrukci a intensifikaci ČOV ve výši 330  000,- Kč (par.  2321). 
Jiné návrhy nebyly vzneseny.
Hlasováno:  PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0

Usnesení č. 6/2/2015: 

a) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje zařazení výdaje na 

zpracování realizační projektové dokumentace na rekonstrukci a 

intensifikaci ČOV ve výši 330 000 Kč (par.  2321) do rozpočtu pro r. 

2015
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b) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje rozpočet pro r. 2015 
jako schodkový, v  paragrafovém znění; příjmy rozpočtu činí 20 047  
338 Kč, výdaje činí 22 313  074 Kč, závazky činí 2 713  800 Kč. 
Schodek rozpočtu bude krytý hospodářským výsledkem minulého 
období.
c) Závazné ukazatele rozpočtu jsou:
 Příspěvek ZŠ a MŠ Poříčany:  Paragraf 3113 (položky 5169, 
5331) = 2  130  000,-
 Výdaje na financování činnosti JSDH: Paragraf 5512 
(položky 5132, 5133, 5134, 5137, 5139, 5169, 5171, 5167, 5156) = 
350  000,- 
 Usnesení č. 6 bylo schváleno

Bod 9 – Diskuse
‐ D. Nádeník upozornil, že v  minulost byl na budově školy 
umístěn nápis „Masarykova škola“ a navrhl, aby byl nápis na fasádě 
obnoven. Technické řešení bude konzultováno s  projektanty.
‐ S. Potměšil navrhl, aby byla v  rámci rekonstrukce zvážena 
možnost usnadnění přístupu osobám s  omezenou možností pohybu do 
budovy obecního úřadu (nájezdová rampa, snížené schodišťové 
stupně, apod.) Starostka informuje, že projektová dokumentace počítá 
s  přidáním jednoho schodu, čímž se zmenší sklon schodiště i výška 
jednotlivých stupňů a s  umístěním zvonku pod vstupním schodištěm. 
Možná řešení byla konzultována s  projektanty, splnit požadavky 
norem v  rámci stávajících stavebních úprav by však bylo velmi 
obtížné a nákladné.  V  případě potřeby je možné služby občanům 
poskytnout i mimo budovu obecního úřadu. 

Starostka ukončila zasedání zastupitelstva v  21,35 hod.

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Poříčany 
č. 3/2015 konaného dne 26.3.2015
Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva obce Poříčany bylo zahájeno v  18,00 hodin 

starostkou obce. Oznámení o konání zastupitelstva bylo zveřejněno 

dle zákona o obcích na úřední desce Obecního úřadu Poříčany od 18. 3. 

2015 do 26. 3. 2015, současně bylo zveřejněna na elektronické úřední 

desce.

Starostka z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 

č. 1) konstatovala, že přítomno je 8 členů zastupitelstva a 

zastupitelstvo je usnášeníschopné. Omluveni: Šárka Havlíčková

Z  části jednání omluveni: J. Hrabě a L. Melich

Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele

Starostka navrhla určit ověřovateli zápisu Petra Nováka a Miloslava 

Oklešťka a zapisovatelkou paní Janu Voseckou. 

Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 1/3/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany určuje 

ověřovateli zápisu P. Nováka a M. Oklešťka,  zapisovatelkou paní 

Janu Voseckou.

Usnesení č. 1 bylo schváleno

Bod 2 - Schválení programu

Starostka seznámila přítomné s návrhem programu. 

Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 2/3/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 

následující program zasedání:

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele

2) Schválení programu

3) Plnění usnesení

4) Smlouva o zřízení věcného břemene - Elmoz

5) Smlouva o smlouvě – RWE, Karcolovi

6) Souhlas se stavbou - SŽDC

7) SŽDC – žádost o převod pozemku

8) RWE – žádost o využití/odkup části pozemku parc. č. 643/62

9) Odkup pozemku 909/2 – České dráhy

10) Rozpočtové opatření 1/2015

11) Schválení účetní závěrky ZŠ

12) Tržní řád – zákaz podomního prodeje - aktualizace

13) Příspěvky na sportovní a spolkovou činnost pro r. 2015

14) Dotace z  fondů Středočeského kraje

15) Pořízení vozidla údržby – Škoda Felicia Pick-up

16) Dotace MMR – Opravy místních komunikací po povodních

17) Dotace MFČR – Navýšení kapacity ZŠ Poříčany

18) Diskuse

Usnesení č. 2 bylo schváleno

Bod 3 - Plnění usnesení

Starostka informovala o plnění usnesení, dotazy nebyly vzneseny. 

Byly projednány varianty nápisu na fasádě budovy základní školy – 

budou připraveny tři varianty vizualizace.

Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 3/3/2015: Zastupitelstvo obce bere na vědomí plnění 

usnesení z  minulých zasedání.

Usnesení č. 3 bylo schváleno

Bod 4 – Smlouva o zřízení věcného břemene – Elmoz

Starostka předložila smlouvu budoucí o zřízení věcného břemene a 

právu provést stavbu na pozemku parc. č. 874/1 (ul. Spojovací).

Hlasováno:  PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0
Usnesení č. 4/3/2015: Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu budoucí 
o zřízení věcného břemene - služebnosti a smlouvu o právu provést 
stavbu č. IV-12-6018321/VB/2 se spol. ČEZ Distribuce, a.s., IČO: 
24729035, z  důvodu umístění kabelu na pozemku parc. č. 874/1 v  k.ú. 
Poříčany pro stavbu „Poříčany, Spojovací, kNN pro p.č. 421/2“, a 
pověřuje starostku podpisem této smlouvy.

Usnesení č. 4 bylo schváleno

Bod 5 – Smlouva o smlouvě – RWE, Karcolovi

Starostka předložila smlouvu o zřízení věcného břemene na umístění 

plynárenského zařízení na pozemku parc. č. 842/1 (ul. Nad 

Sokolovnou).

Hlasováno:  PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0
Usnesení č. 5/3/2015: Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o zřízení 
věcného břemene se spol. RWE GasNet s.r.o., IČO: 27295567, a 
Michaelou a Michalem Karcolovými na umístění plynárenského 
zařízení na pozemku parc. č. 842/1 v  k.ú. Poříčany, a pověřuje 
starostku podpisem této smlouvy. 

Usnesení č. 5 bylo schváleno

Bod 6 – Souhlas se stavbou – SŽDC

Starostka předložila žádost SŽDC o povolení stavby „Zvýšení 

trakčního výkonu TNS, TNS Nymburk“, kterou budou dotčeny i 

pozemky obce 

Hlasováno:  PRO 9 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0
Usnesení č. 6/3/2015: Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o právu 
provedení stavby č. S-527/2015 se Správou železniční dopravní cesty, 
s. o. na pozemcích parc. č. 747/47, 747/18, 916/15, 916/16, 916/17, 
916/42 a 916/43 pro stavbu „Zvýšení trakčního výkonu TNS, TNS 
Nymburk SpS Poříčany“, a pověřuje starostku podpisem této smlouvy

Usnesení č. 6 bylo schváleno

Bod 7 – SŽDC – žádost o převod pozemku

Zastupitelstvo projednalo možnost podat žádost o převodu části 

pozemku parc.  č. 899/1 pro realizaci projektu autobusové zastávky a 

parkoviště na severní straně trati a  možnost  dostavby a rekonstrukce 

opěrné zdi podél ul. Českobrodská.

Hlasováno:  PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0
Usnesení č. 7/3/2015: Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o převod 
části pozemku parc. č.  899/1  v  k.ú. Poříčany, který je ve vlastnictví 
Správy železniční dopravní cesty, s. o. Zároveň pověřuje starostku 
zahájením jednání o koordinaci dostavby a rekonstrukce opěrné zdi v  
ul. Českobrodské.

Usnesení č. 7 bylo schváleno



Bod 12 – Tržní řád – zákaz podomního prodeje – aktualizace

Starostka předložila nové znění nařízení o zákazu podomního prodeje, 

jehož znění bylo konzultováno Krajským úřadem Stř. kraje. 

Hlasováno:  PRO 10 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0
Usnesení č. 12/3/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 
Nařízení č. 1/2015, kterým se v  obci Poříčany zakazuje podomní a 
pochůzkový prodej a služby.
Usnesení č. 12 bylo schváleno 

Bod 13 – Příspěvky na sportovní a spolkovou činnost pro r.2015

Finanční výbor předložil vyhodnocení žádostí o dotace na sportovní a 

spolkovou činnost pro r. 2015 a návrh rozdělení mezi jednotlivé 

žadatele – viz. tabulka.

Hlasováno:  PRO 9 - PROTI 1 - ZDRŽEL SE  0

a) Usnesení č.13/3/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany 

schvaluje příspěvky na sportovní a spolkovou činnost pro rok 2015 

takto:

 

b) Zastupitelstvo obce schvaluje mimořádnou dotaci SDH 

Poříčany na Staročeské máje 2015 ve výši 30.000,- Kč.

Usnesení č. 13 bylo schváleno

Bod 14 – Dotace z  fondů Středočeského kraje

Starostka předložila návrhy na žádost o dotaci z  fondů Středočeského 

kraje.
Hlasováno: PRO 10 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0
a) Usnesení č. 14/3/2015: Zastupitelstvo obce schvaluje podání 
žádosti o dotaci na projekt „Rekonstrukce místních komunikací 
Poříčany – ul. Spojovací“ ze Středočeského fondu rozvoje obcí a měst 
na r. 2014 a zavazuje se spolufinancovat uvedený projekt ve výši 
minimálně 5 % z  celkových nákladů projektu. Předmětem projektu je 
rekonstrukce místních komunikací – ul. Spojovací a předpokládané 
náklady na projekt činí 1.800.000,- bez DPH.
b)  Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci ve výši 
200.000,-  na projekt “Technické vybavení JSDH Poříčany“ ze  
Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS na r. 
2014 a zavazuje se spolufinancovat uvedený projekt ve výši minimálně 
5 % z  celkových nákladů projektu. Předmětem projektu je pořízení 
zásahového vozidla pro zásahovou jednotku SDH Poříčany.
c) Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci ve výši 
75.000,- Kč na projekt „Likvidace černých skládek v  k.ú. Poříčany“ 
ze Středočeského fondu životního prostředí a zemědělství a  zavazuje 
se spolufinancovat uvedený projekt ve výši minimálně 5 % z  celkových 
nákladů projektu.
d) Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci ve výši 
250.000,- Kč na projekt „Projektová dokumentace pro územní řízení 
na protipovodňová opatření v  k.ú. Poříčany “ ze Středočeského 
Povodňového fondu, a zavazuje se spolufinancovat uvedený projekt ve 
výši minimálně 5 % z  celkových nákladů projektu.
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Bod 8 – RWE – žádost o využití/odkup části pozemku parc.č. 
634/62

Starostka předložila žádost RWE o odkup/zřízení věcného břemene 

na části pozemku parc. č. 634/62 u regulační stanice v  ul. 

Kounická.

Hlasováno:  PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0

Usnesení č. 8/3/2015: Zastupitelstvo obce souhlasí se zřízením 

věcného břemene na pozemku parc. č. 643/62 pro spol.  RWE GasNet 

s.r.o., IČO: 27295567, a pověřuje starostku projednáním smlouvy o 

zřízení věcného břemene. 

Usnesení č. 8 bylo schváleno

18,35 přichází J.Hrabě

Bod 9 – Odkup pozemku 909/2 – České dráhy

Starostka předložila návrh kupní smlouvy na odkup pozemku parc. č. 

909/2 v  k.ú. Poříčany.

Hlasováno:  PRO 9 – PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0

Usnesení č. 9/3/2015: 

a)Zastupitelstvo obce souhlasí s  kupní cenou za pozemek parc. č. 

909/2 v  k.ú. Poříčany ve výši 530.000,- Kč  a návrhem kupní 

smlouvy.

b) Zastupitelstvo obce schvaluje odkup pozemku parc. č. 909/2 v 

k.ú. Poříčany od spol. České dráhy, a.s. a pověřuje starostku 

podpisem kupní smlouvy.

Usnesení č. 9 bylo schváleno

Bod 10 – Rozpočtové opatření 1/2015

Původní bod – Inventura za r. 2014 - byl přeložen na další zasedání 

ZO. 

V  tomto bodě byl projednán návrh Rozpočtového opatření 1/2015 – 

zařazení rezervy pro mimořádné události ve výši 10.000 Kč do 

rozpočtu obce.

Hlasováno:  PRO 9 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0

Usnesení č. 10/3/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 

rozpočtové opatření č. 1/2015, kterým se do rozpočtu (paragraf 5212 , 

položka 5901) zařazuje rezerva pro mimořádné události  ve výši 

10.000,- Kč. Tento výdaj bude přesunut z  par. 5512,  pol. 5222, 

celkové příjmy a výdaje se rozpočtovým opatřením nezmění. 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostku provedením rozpočtového 

opatření. 

Usnesení č. 10 bylo schváleno

18,45 hod přichází L. Melich

Bod 11 – Schválení účetní závěrky ZŠ 

Zastupitelstvo obce dle předložených dokladů projednalo účetní 

závěrku ZŠ za r. 2014. Veřejnosprávní kontrolu hospodaření 

příspěvkové organizace provedla Ing. Bradnová. D. Nádeník se 

dotázal, zda je průběžně sledována spotřeba plynu po zateplení. 

Odečty plynoměrů jsou prováděny školníkem, k  31. 3. 2015 bude 

provedeno vyhodnocení spotřeby energie v  budově ZŠ.

Hlasováno:  PRO 10 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0
Usnesení č. 11/3/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje účetní 
závěrku zřízené příspěvkové organizace Základní školy T. G. 
Masaryka a Mateřské školy Poříčany k  31.12.2014. Zastupitelstvo 
nezjistilo, že by účetní závěrka neposkytla v  rozsahu předložených 
podkladů v  souladu s § 4 vyhlášky č. 220/2013 věrný a poctivý obraz 
předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. Zastupitelstvo 
současně schvaluje převedení výsledku hospodaření příspěvkové 
organizace k  31.12.2014 ve výši 158  087,50 Kč do rezervního fondu a  
20  000,- Kč do fondu odměn. Zastupitelstvo obce dále schvaluje 
převedení 100.000,- na opravy z  rezervního fondu do investičního 
fondu. 
Hlasováno:  PRO 10 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0

Usnesení č. 11 bylo schváleno
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e) Zastupitelstvo obce souhlasí s  žádostí příspěvkové 
organizace ZŠ a MŠ T.G.M. o dotaci ze Středočeského fondu 
vzdělávání, sportu, volného času a primární prevence na projekt 
„Venkovní tělocvična“ ve výši 300.000 Kč. 
Usnesení č. 14 bylo schváleno
Bod 15 – Pořízení vozidla údržby – Škoda Felicie Pick-up
Starostka předložila návrh darovací smlouvy na vozidlo Škoda Felicia 
Pick-up.

Hlasováno:  PRO 10 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0

Usnesení č. 15/3/2015: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 

darovací smlouvu na dar motorového vozidla Škoda Felicia Pick-up 

od spol. IT Operations  a pověřuje starostku uzavřením darovací 

smlouvy.
Usnesení č. 15 bylo schváleno

Bod 16 – Dotace MMR – Opravy místních komunikací po 

povodních

Starostka informovala o registraci akce opravy místních komunikací 

po povodních u MMR (příslib dotace – 2,6 mil. Kč). Realizace se 

předpokládá ve 2. pololetí letošního roku a dojde k  opravám povrchů 

komunikací nejvíce poškozených následkem povodní – ul. Sportovní, 

Dlouhá, Krátká, Sluneční, Spojovací.

Bod 17 – Dotace MFČR – Navýšení kapacity ZŠ Poříčany

Starostka informovala o registraci akce na zvýšení kapacity ZŠ u 

MFČR (příslib dotace – 505 mil. Kč.). V  současné době probíhá výběr 

projektanta. 

Bod 18 – Diskuse

- P. Svatopluk Šmejkal se dotazuje na řešení prostranství před nádražní 

budovou, kde má podle jemu dostupných informací dojít k  záboru 

zeleně pře bytovkami a rozšíření točny pro autobusy. Starostka 

ubezpečuje, že s  rozšířením komunikace před bytovkami se nepočítá 

a stávající rozsah zelených ploch bude zachován. 

- D.Nádeník doporučuje, že by bylo dobré před rekonstrukcí 

komunikací ul. Mírové dořešit vlastnické vztahy ke komunikacím. 

Hlasováno:  PRO 10 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE  0

Usnesení č. 16/3/2015: ZO ukládá starostce zahájit jednání o dořešení 

vlastnictví komunikací v  ul. Mírové a to do konce měsíce dubna.
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Představujeme vám ryze českou obchodní společnost ADAM & PARTNER. Již více než dvacet let dodává výrobním 
podnikům široký sortiment surovin a aditiv pro kosmetický, farmaceutický, potravinářský, dopravní průmysl a p ro 
výrobce nátěrových a stavebních hmot. V řadě segmentů patří k lídrům na českém trhu. Jako vedoucí distributor ka‐
paliny AdBlue®, určené pro SCR katalyzátory naftových motorů, významně přispívá ke zlepšování životního prostředí 
snižováním obsahu oxidů dusíku v ovzduší.

Společnost klade důraz na kvalitu dodávaných produk‐
tů a poskytovaných služeb, a přednostně se orientuje 
na postupy, které jsou šetrné z hlediska dopadu její čin‐
nosti na životní prostředí. V roce 2013 prošla náročným 
auditem německé certifikační autority TÜV Nord a  zís ‐
kala certifikáty pro systémy řízení kvality dle ISO 9001 
a pro systémy environmentálního řízení dle ISO 14001. 
Tyto certifikáty v prosinci loňského roku při dozorovém 
auditu úspěšně obhájila.

Společnost ADAM & PARTNER provozuje od roku 2000 
skladový areál v průmyslové zóně v Liblicích. Po deseti 
letech fungování v objektu bývalé Reprografie zahájila 
přípravu jeho rozsáhlé modernizace s cílem vybudovat 
moderní logistické centrum, které bude splňovat nej‐
vyšší požadavky na bezpečnost provozu nejen   s ohle ‐
dem na životní prostředí, ale též i na bezpečnost a kom‐
fort jejích zaměstnanců. Investice do rekonstrukce, 
dostavby a modernizace areálu byla podpořena regio ‐
nálními operačními programy Evropské Unie.

Významnou součástí rekonstrukce a dostavby areálu 
je zcela nové zpracování projektu požární bezpečnosti 
včetně nové přípojky z vodovodního řadu, ochrany před 
bleskem díky obnovené zemnicí síti a jímači na všech 
střechách a stability ocelových konstrukcí. Všechny pro‐
vozní haly jsou dokonale tepelně izolovány a snižuje se 
tak spotřeba energií. Maximálně se využívá přirozené 
osvětlení střešními světlíky automaticky zabezpečený‐
mi proti dešti as ilnému větru. Dále je zde vybudován 
nový systém záchytných jímek, provedena kompletní 
rekonstrukce zdravotně technických instalací, včetně 
dešťové kanalizace. Vzhledem kt omu, že dešťová ka ‐
nalizace areálu je historicky svedena do zatrubněné od‐
vodňovací stoky ústící do Šembery, je zde nyní budován 
sofistikovaný systém havarijní uzávěry vpusti do dešťo‐
vé kanalizace, tak aby bylo možné v případě nutnosti 
areál ve velmi krátkém reakčním čase od odvodňovací 
stoky zcela odpojit. Tak bude vyloučeno riziko jakého‐
koliv úniku z areálu do okolního prostředí. 

Kolaudace stavby je naplánována na březen letošního roku.

ADAM & PARTNER – moderní logistický areál v Liblicích

komerční inzerce



12 POŘÍČANSKÝ POSEL 1/2015

S  protinávrhem přichází br. Josef Hrouda majitel 
hostince č. p. 157  „ Míní postavit tělocvičnu s  jevištěm 
pro sokol, asi tak velkou jako je v  Č. Brodě. K  dispozici 
dává veškeré hostinské místnosti. Přeji si nějaký 
závazek mezi Vámi a mnou…. rozpočet cca  300  000,-
Kč…. Žádám 1% nájemného“. Zřejmě z  pořizovací 
ceny nové tělocvičny.
Postoj členů k  těmto dvěma návrhům byl diskutován na 
mimořádné valné hromadě dne 31. ledna 1922. Po 
obsáhlé diskusi došlo k  hlasování. Návrh br. Homoly 
dostal 17 hlasů a návrh br. Hroudy jen 12 hlasů. Problém 
tělocvičny se řešil i na příštím správním výboru a mezi 
členy opět proběhla prudká diskuse včetně osobních 
útoků a následných rezignací. Br. Alois Rytina jako 
zapisovatel na závěr zápisu uvedl: „Na pokutách 
vybráno 1,-Kč od br. Kouly  a 20 hal . od br. starosty za 
používání cizích slov.“ Ze zápisu není jasné co znamená 
„cizích slov“. Zda je to jen krycí pojmenování za 
vulgarismy? Jak se ale vzápětí ukázalo, ani jeden návrh se 
nerealizoval. Br. Homola ještě nabídl prodej hostince za 
90  000,-Kč. To se ale zdálo jednotě příliš a nabídku koupi 
hostince nepřijala, ale sál hostince měla i nadále v  
pronájmu jako tělocvičnu.
Situace se změnila již za několik měsíců. Hostinec změnil 
majitele. Vlastníky nemovitosti č.p. 118 se v  roce 1922 
stali manželé Rosalie a Josef Kulhaví.   Starosta TJ Sokol 
vzápětí požádal nové majitele o další pronájem sálu 
hostince za stejných podmínek, jaké byly za doby 
předešlé. Pan Kulhavý  „uvoluje se na příští rok zapůjčit 
místnost zdarma. Za úklid vyjednán honorář 400,-Kč na 
rok 1923. Pro odměření spotřebované energie ujednáno 
zakoupit vlastní elektroměr.“
Ačkoli to vypadalo, že jednota bude mít alespoň na rok 
1923 klid a místnost pro cvičení bude zajištěna brzy se 
objevily další problémy, a to již v  červenci toho roku.
Paní Kulhavá se cítila být uražena, že její dcera Božena 
nebyla připuštěna ke cvičení na poslední besídce a 
tvrdila, že tak byla „učiněna hanba celé její rodině“. 
Náčelnice sestra Erbenová se bránila tím, že dcera paní 
Kulhavé jako dorostenka odmítla nacvičování o 
předposlední a poslední hodině před besídkou. K  
urovnání tohoto osobního sporu, byla dokonce na 
8.8.1923 svolána mimořádná valná hromada. Na jednání 
valné hromady se nedospělo k  urovnání sporu s  rodinou 
Kulhavých jako majiteli hostince. Závěrem jednání bylo 
zřízení  5-ti členné komise, která měla nalézt jinou 
vhodnou místnost jako tělocvičnu. Komise si prohlédla 
stodolu ve škole (škola byla v  té době č.p. 13) a kravín br. 
Homoly (domnívám se, že je to dnešní provozovna firmy 
Feos č.p. 30). Oba objekty však shledala jako naprosto 
nevhodné k  adaptaci na tělocvičnu. Jako třetí zastávka 
byl sál hostince br. Josefa Hroudy. Ten nabídl pronájem 
sálu za 150,-Kč čtvrtletně. Smlouva byla  uzavřena již 
15.8.1923. Do týdne bylo přestěhováno veškeré nářadí.
Myšlenka vybudování vlastní sokolovny nabývá stále 
více na významu. Již koncem roku 1923 padl návrh na 
zakoupení pozemku od obce na stavbu sokolovny. Již v  
dubnu 1924  obecní rada nabízí prodej pozemku výměry  

Na veřejném shromáždění v listopadu 1908 bylo 
zúčastněnými občany Poříčan rozhodnuto o založení 
sokola v  Poříčanech. Na ustavující valné hromadě dne 3. 
ledna 1909 byl zvolen první správní výbor. Starostou byl 
zvolen Hynek Stehlík, řídící učitel místní Obecné školy.
Již na této ustavující valné hromadě se řešil sál na cvičení. 
Jednota dostala dvě nabídky. Od pana Jar. Černého 
(zaniklá hospoda na místě dnešní samoobsluhy) a druhá 
nabídka přišla od pana K. Hraby (dnešní číslo popisné 
118, předtím také sídlo  MNV). Byla přijata  nabídka od 
pana K. Hraby, který nabídnul pronájem sálu zdarma 
včetně topení, osvětlení a úklidu. V sále se začalo cvičit 
hned  od  8. ledna a to vždy v  úterý a pátek od 7. hod 
večer. Ihned se začalo s  vybavováním sálu nářadím, jako 
žíněnkami, hrazdou a zakoupením „koně ze dřeva 
tvrdého“.
V  zápise z  valné hromady v  lednu 1910 s  konstatuje, že 
„cvičit se bude nadále v  místnosti hostince K. Hraby 
bezplatně. Za vytápění, svícení a čištění místnosti 
vyjednána s  br. Salabou náhrada 20K s  podmínkou 

o
vytopit sál na 10   C“
Činnost a spolkový život tj. cvičení schůze, zábavy, 
přednášky se odehrával v  tělocvičně hostince br. Hraby.  
Zřejmě poměrně brzy přemýšleli někteří členové jednoty 
o výstavbě nové tělocvičny (sokolovny) o čem svědčí 
zápis ze schůze správního výboru z  června 1913. Br. 
Stehlík jako zakládající člen jednoty přikládá obnos    
200,- K a přeje si, aby byla tato částka připsána ke 
stavebnímu fondu.
Veškeré cvičení a další sokolské akce se odehrávaly v  
hostinci K. Hraby, a to i během 1.sv. války. Po válce 
dochází ke značnému oživení sokolské činnosti. Každý 
rok se ve správním výboru i valných hromadách objevuji 
návrhy alespoň na zakoupení pozemku na výstavbu 
vlastní sokolovny i s  poukazem, že výstavba sokolovny v  
Sadské byla zahájena již v  roce 1921.
Celkem bezproblémové užívání sálu hostince dostává v  
roce 1922 trhliny. Novým majitelem hostince č.p. 118 se 
stává pan Homola, také člen TJ Sokol. Přichází s  
nabídkou přestavby hostince a navrhuje :   „„…zvětšit  a 
zvýšit tělocvičnu, postavit postranní místnost, která by 
byla používána k  uschování nářadí, Zárukou žádá, by 
jednota poříčanská zavázala se smlouvou, že několik let 
onu místnost bude používat“.

Sokolovna
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2 2 000 sáhů za 1 Kč/sáh. To odpovídá ploše 7196m . 
Vzápětí na to došlo k  uzavření smlouvy mezi obcí a TJ 
Sokol Poříčany. Pozemek byl zprvu obděláván jednotou a 
později byl pozemek propachtován.
Jedna událost stojí ještě za zmínku. Zřejmě z  iniciativy 
br. Homoly došlo předběžnému jednání několika členů 
jednoty s  panem Kulhavým a jeho ženou Rosálií o koupi 
hostince za 150 000,-Kč. Valná hromada jednoty tento 
návrh neschválila pro přemrštěnou cenu. Na další schůzi 
správního výboru br. Homola rezignuje na funkci člena 
výboru a vystupuje z  jednoty. Tělocvična byla výhodně 
pronajata v hostinci U Hroudů, pozemek od obce 
zakoupen a tak se mohl výbor soustředit na stavbu nové 
sokolovny.   Objevil se však nový fenomén a to biograf.  
Již v červnu 1924 br. Vlasák (místní obvodní lékař) 
navrhuje, aby jednota „zakoupila  aparát k  promítání 
filmů“. 
Tato myšlenka uzrává a po dvou letech  mimořádná valná 
hromada 21.3.1926 většinou hlasů schvaluje zřízení 
„Bia“ a uvolňuje pro tyto účely 30  000,-Kč. Je zřejmé, že 
problém byl na světě. Jeden sál hostince U Hroudů 
nepostačoval pro oba účely, pro cvičení i pro provoz Bia.  
Jednota zahájila opět jednání s panem Kulhavým o 
opětovném pronájmu sálu hostince co by tělocvičny. 
Počáteční jednání nebyla jednoduchá. Nakonec se 
podařilo uzavřít smlouvu s tím, že pan Kulhavý si 
vymínil, že všechny sokolské akce mimo Bia budou 
konány v  jeho hostinci. V  hostinci U Hroudů  
provozovala jednota jen Bio podle smlouvy uzavřené s  
br. Josefem Hroudou dne 26.4.1926.
V  roce 1927 se opět změnil majitel hostince č.p. 118, kde 
měla TJ Sokol pronajatý sál jako tělocvičnu. Po 
manželích Kulhavých se stal majitelem br. Josef Čada. 
Původní nájemní smlouva pokračovala zřejmě za 
původních podmínek. 
Jedna okolnost ještě stojí za zmínku. V  dubnu 1928 
zaslal pan řídící učitel Obecné školy v Poříčanech, pan 
Frant. Kratochvíl, TJ Sokol Poříčany důrazné upozornění 
s  odvoláním na výnos škol. výboru v Českém Brodě (ten 
se zase odvolává na řád vyučovací z  roku 1905). V  tomto 
výnose se „zakazuje cvičení mládeže v  místnostech 
hostinských a to i v  místnostech, které jsou dveřmi 
spojeny a místnostmi hostinskými“. V  dopise se 
upozorňuje, že četnické stanice budou přísně bdít nad 
dodržováním tohoto zákazu.  Pokud by měl být tento 
výnos dodržován nemohli by v  tělocvičně cvičit dorost a 
žáci jednoty. Zda místní Obecná škola měla pronajatou 
tuto hostinskou tělocvičnu pro hodiny tělesné výchovy 
není jasné. Konečně došlo k  zásadnímu rozhodnutí. Na 
mimořádné valné hromadě 14.7.1928 bylo rozhodnuto o 
stavbě nové sokolovny. V  září dostala jednota souhlas 
nadřízené Středočeské župy Jana Podlipného, aniž by se 
župa či ústředí Č.O.S na výstavbě jakýmkoli způsobem 
podílely. 
V září 1928 vydala  TJ Sokol Poříčany upisovací listy na 
stavbu sokolovny. V zásadě to byly dluhopisy s  kuponem 
(úročením) 3 % a splatností 20 let. Upisovací listy si 
kupovali členové místní  jednoty, jednot sousedních obcí 
i občané neorganizovaní v  sokolských 

jednotách. Upisovací částky byly malé, většinou 100,-
Kč, ale i 1000,-Kč.
V  archivu nebyla nalezena žádná kalkulace, z  které by 
bylo zřejmé, jakým způsobem  a kdy se náklady na 
výstavbu sokolovny splatí.
Projektu i stavby se ujal místní stavitel br. Jan Hrouda.  
Dne 14. září 1929 se konala mimořádná valná hromada ke 
stavbě sokolovny. Došlo k hádce mezi starostou 
Vlasákem na jedné straně a  stavitelem Janem Hroudou a 
br. Hrabou na straně druhé. Br. Vlasák prosazoval 
sokolovnu takovou, která by odpovídala finančním 
možnostem jednoty. Došlo k  prudké výměně názorů a br. 
Vlasák  byl napaden br. Václavem Hrabou slovy: “ 
jednání jeho je nesolidní a takového starostu jednota 
neměla a mít nebude“. Br. Vlasák následně rezignoval na 
funkci starosty, ale členem jednoty zůstal a jako lékař dále
spolupracoval s  jednotou. Starostou se stal dosavadní 
místostarosta br. Jar. Koula.  To že to nebyla jen tak 
nějaká výměna názorů plyne z  toho, že ještě v  roce 1935 
se hádka Dr. Vlasák versus Václav Hraba řešila i na 
úrovni nadřízené župy.
Základní kámen objektu sokolovny byl slavnostně 
položen dne  3.11.1929. Obecní úřad  (starosta obce 
Vacek) přiděluje  novostavbě dne 28.3.1930 č.p. 272. 

Slavnostní otevření sokolovny se konalo dne 13. 7. 1930. 
Stojí za pozornost, že od položení základního kamene do 
otevření uplynulo pouhých 8 měsíců a 10 dní. Dlužno 
podotknout, že v  roce 1929 – 1930 byla mírná zima. Pro 
účely této akce byl zvolen slavnostní výbor. Program byl 
skutečně bohatý. Sraz u „Lípy svobody“ (domnívám se, 
že to bylo v  dnešní ulici Lipová naproti dnešnímu 
Obecnímu úřadu) pochod obcí k  pomníku padlých (ten 
byl v  té době u kostela) a dále k  sokolovně, okrskové 
cvičení na cvičišti u sokolovny a večer taneční zábava. 
Brzy po skončení slavnosti proběhlo v jednotě personální 
zemětřesení. Například pokladní správního výboru Anna 
Bešťáková si ve svém rezignačním dopise  stěžuje  „Pro 
slavnost otevření sokolovny byl zvolen slavnostní 
pokladník, který měl za úkol po slavnosti se slavnostním 
výborem za přítomnosti zvolených revizorů vše řádně 
vyúčtovat,..“ k  čemuž nedošlo. Br. Václav Hraba 
rezignoval na funkci jednatele, protože nebyl zvolen do 
slavnostního výboru.
Sokolovna začala být využívána jak samotným sokolem, 
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SDH Poříčany
tak dalšími spolky podobně jako dnes:  místní Obecná 
škola, Sbor dobrovolných hasičů, SK Poříčany 
(fotbalisti). Personální poměry v jednotě se brzy 
urovnaly. Horší to bylo s  úhradou půjček, kterými byla 
jednota zatížena.
Z  pozdější rekapitulace vyplývá, že celkové náklady na 
stavbu sokolovny činily 286  000,-Kč. Tyto náklady byly 
kryty hypotečním úvěrem 160  000,-Kč (úrok 6%) od 
Hospodářské záložny v  Českém Brodě, vlastním jměním 
a úpisy členů ve výši 56  000,-Kč (viz výše) a na zbytek 
vystavila jednota staviteli Hroudovi směnku ve výši 70  
000,-Kč (úrok 7%). V  této souvislosti stojí za zmínku v  
jaké době se sokolovna budovala. Základní kámen byl  
položen jen několik dní po vypuknutí velké hospodářské 
krize, která trvala několik let (obecně se udává do  konce 
roku  1933). K ceně výstavby je dobré uvést, že v  roce 
1930 byl plat zemědělského dělníka cca 300,-Kč/měsíc + 
deputát, mzda dělníka v  průmyslu cca 500,-Kč/měsíc, 
cena  vepřového byla cca 17,-Kč/kg . Hospodářská krize 
měla určitě vliv na finanční situaci jednoty a tím na 
splácení dluhu. Když se rozhodovalo o úhradě nákladů na 
stavbu, předpokládal správní výbor, že hlavní příjem pro 
jednotu bude z provozováni Bia. Tento předpoklad 
nevyšel a nechá se usuzovat, že návštěvnost byla kvůli 
krizi malá. Například příjem z  Bia byl za  rok 1932 pouze 
840,-Kč místo očekávaných 6 000,-Kč.  Revizní komise 
jednoty dokonce doporučovala provoz Bia zrušit. 
Svoje závazky jednota velmi těžce splácela. Jediný 
podstatný příjem plynul jednotě z  pořádání zábav a 
plesů. „Zisk z  příspěvků po zaplacení župě a Č.O.S. byl 
nepatrný“. Ročně jen na úrocích splácela jednota tak dal 
18 463,-Kč.  Hypotéku se dařilo s  velkým úsilím splácet. 
Na úhradu směnky staviteli Janu Hroudovi se již 
nedostávalo. Jednota zaslala ústředí Č.O.S. skoro až  
úpěnlivou prosbu o půjčku 70  000,-Kč s  4% úrokem na 
zaplacení směnky staviteli J. Hroudovi. Bohužel žádosti 
nebylo župou vyhověno a ta přechází do protiútoku a ve 
svém dopise ze dne 22.11.1935 píše: „…župa 
intervenovala několikráte ústně i písemně u Č.O.S. ve 
věci půjčky z pozemkového základu. Jest, že na 
vyplacení půjčky vlivu mít nemohla, poněvadž příčina 
ležela jinde - v  neústupnosti stavitele Hroudy a v  jeho 
zapletených poměrech. Celé zlo u Vás spočívalo v  
osobních nechutích, v  tvrdých hlavách a trvalých 
osobních sporech…“. Stavitel Hrouda několikrát 
písemně vyzýval TJ Sokol Poříčany k  zaplacení směnky. 
Jak vyplývá z  korespondence stavitel Hrouda nakonec 
zřejmě velmi roztrpčen vystoupil z  jednoty.Nakonec 
přece jenom došlo k  řešení ve věci dluhu 70  000,-Kč 
panu Janu Hroudovi. Do jednání ohledně tohoto dluhu 
byla zatažena i Č.O.S. Stavitel Jan Hrouda 
prostřednictvím svého právního zástupce dne 14. 
července 1937 učinil velkorysou nabídku na vyrovnání. 
Přijme 50 000,-Kč jako  náhradu celého dluhu a ještě k  
tomu po zaplacení této částky 50 000,-Kč vydá směnku 
ve hodnotě 25 000,-kterou stavitel získal od Městské 
spořitelny v  Č.Brodě.  Částku 50  000 nabídnula  Č.O.S 
zapůjčit TJ Sokol Poříčany  na 5% úrok. Jak tato částka 
byla Č.O.S. splacena, není dokumentováno.

Přes všechny těžkosti a problémy sokolovna stojí a slouží 
jak TJ Sokol Poříčany, tak i Základní škole a všem 
spolkům v  obci.
Je ale pěkná ta naše poříčanská sokolovna. A stojí na 
opravdu pěkném místě. Potřebovala by ale nový kabát.
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První veřejné cvičení Sokola v Poříčanech 
- doplnění
 V prosincovém vydání Pořičanského posla 2014 jsem 
uveřejnil zápis z „Prvního veřejného cvičení Sokola v  
Poříčanech“. Ve dvou věcech jsem neměl jasno. Kde 
bylo cvičiště a zda Fr. Kmoch osobně vedl svoji kapelu na 
tomto cvičení. Ozval se pan Stanislav Rytina, dlouholetý 
funkcionář TJ Sokol Poříčany, a sdělil mi, že z  vyprávění 
svých rodičů si vzpomíná, že cvičení se konalo u lesa 
směrem na Třebestovice, přibližně v  místech kde je nyní 
obalovna Skanska. Toto místo nyní pochopitelně po 
několika terénních úpravách vypadá jinak. Informaci, že 
cvičiště bylo směrem na Třebestovice napovídá i 
přiložené foto. Průvod po přechodu kolejí (dnes 
podchod) míří směrem doprava.  Pan Rytina rovněž 
potvrdil, že kapelník Fr. Kmoch byl na této slavnosti 
přítomen osobně.

                                                                                 Dalibor Nádeník

Noc Kostelů 2015
Srdečně vás zveme 29. května od 17hod do kostela 
Narození Panny Marie v Poříčanech. Chystáme divadlo 
pro děti a speciální hudební vystoupení s dílnou. Nebude 
chybět ani občerstvení, či možnost komentované 
prohlídky kostela. 

Stezka "Středočeské Baroko" 
Rádi bychom vás informovali, že se nám podařilo získat 
grant od Ministerstva kultury ČR na realizaci 
cyklostezky, o které jsme mluvili v prosincovém Poslu. 
Takže hurá do toho a na podzim budou Poříčany 
startovním bodem nové turistické trasy! 

A -I.A třída B - IV.třída Žáci - OP

SO 7.3.

NE 8.3. 14.30 Dobrovice B D

SO 14.3. 14.30 Luštěnice V

NE 15.3.

SO 21.3.

NE 22.3. 15.00 Jesenice D

SO 28.3. 10.15 Dlouhá Lhota V

NE 29.3.

SO 4.4. 16.30 Přerov B V 10.00 Kounice V

NE 5.4. 16.30 Sázava D

SO 11.4. 16.30 Čáslav B V

NE 12.4. 16.30 Kovanice B D 14.30 Kostomlaty D

SO 18.4. 17.00 Slovan Pdy B V 15.00 Slovan Pdy V

NE 19.4. 17.00 Horky D

SO 25.4. 17.00 Kunice V

NE 26.4. 17.00 Drahelice D 15.00 Milovice D

SO 2.5. 17.00 Hradištko V

NE 3.5. 17.00 Velim D 15.00 Křinec V

SO 9.5. 17.00 Čelákovice V

NE 10.5. 17.00 Milčice D 15.00 Sány D

SO 16.5.

NE 17.5. 17.00 Vykáň D VOLNO 15.00 Polaban B V

SO 23.5. 15.00 Přerov V

NE 24.5. 17.00 Červené Pečky D 17.00 Kost.Lhota B V

SO 30.5.

NE 31.5. 17.00 Zeleneč V 17.00 Hořátev D 15.00 Sokoleč D

SO 6.6. 17.00 Tatce V 15.00 Tatce V

NE 7.6. 17.00 Mnich.Hradiště D

SO 13.6.

NE 14.6. 17.00 Radim V VOLNO 10.00 Stará Lysá D

A Team výsledky: 
1.kolo Poříčany-Dobrovice 4:1 
2.kolo Luštěnice-Poříčany 1:0 
3.kolo Poříčany-Jesenice 2:0 
4.kolo Dlouhá Lhota-Poříčany 2:1 
5.kolo Poříčany-Sázava 3:0 

B Team výsledky: 
1.kolo Přerov-Poříčany 4:0 
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Zlatý Amos
Po několika letech se opět dočkal učitel naší základní 
školy nominace na Zlatého Ámose. Tím nejoblíbenějším 
se stala paní učitelka Naděžda Radechovská. Před ní byla 
na podobnou poctu žáky školy nominována naposledy 
paní učitelka Zbořilová.
 Regionální kolo 22. ročníku ankety Zlatý Ámos proběhlo 
27. ledna 2015 na Zámku Berchtold. Jednotlivé učitele 
zde prezentovali zástupci žáků. Naše trio ve složení 
David Bydlák, Honza Vavák a Julie Růžičková 
předvedlo, dle očitých svědků, ohromující výkon. Přesto 
Nadě postup do dalšího kola jen velmi těsně unikl. Ale o 
to snad nejde, nejdůležitější je, jak moc si my učitelé a 
především žáci paní učitelky Radechovské vážíme.

Akce školy aneb učení není vždy mučení
Školní rok se nám přehoupl do své druhé poloviny, 
vysvědčení bylo předáno a vzdělávací kolotoč pokračuje. 
K  osvojování poznatků a dovedností žáků využíváme 
nejen proces výuky, ale umožňujeme našim žákům 
účastnit se besed, exkurzí, přednášek i projektových dnů. 
Po roce k  nám opět zavítal lektor společnosti ACET 
Praha (AIDS CARE EDUCATION TRAINING) Mgr. 
Vácha. Na jeho přednášky a besedy se vždy velmi 

těšíme. Letos naše starší žáky seznámil s  nebezpečím, 
kterému jsme všichni vystaveni, tj. s  nebezpečím v  
kyberprostoru. Většina uživatelů totiž vůbec netuší,  jaké 
nebezpečí může skrývat internet a našimi dětmi tolik 
používané sociální sítě. A co vy, rodiče, znáte rizika? 
Zeptejte se svých dětí!
Tato přednáška však zdaleka nebyla jediná, žáci I. i II. 
stupně absolvovali zajímavou akci „Smysly živočichů“, 
kde se dozvěděli nejen mnoho zajímavostí o smyslech 
zvířat, ale zároveň si mohli živá zvířata takříkajíc 
„osahat“.
Žáci 8. a 9. roč. si ověřili své znalosti fyziky a zeměpisu 
při přednášce pořádané Elektrotechnickou fakultou 
ČVUT na téma „Energetická gramotnost“. Všechny nás 
velmi potěšila pochvala přednášející, která byla nadšená 
znalostmi a rozhledem našich žáků v  oblasti energetiky!
A co nás ještě čeká?  V  rámci kariérového poradenství
propojíme teorii s  praxí: osmáci nám upečou housky v  
pekárně SPŠPCH, vyrobí si suvenýr z  kovu či dřeva a 
zkusí svoji zručnost na 3D soustruhu, který najdeme na 
SPŠS. 
Samozřejmě to není zdaleka vše, s  čím se naši žáci ještě 
seznámí, které akce absolvují. Těšme se tedy na příští 
číslo!  
                                                                       M. Musilová

  Lyžařský výcvik.
  17. – 23. 1. 2015 Chata MUHU. Nálada úžasná, 

dovednosti lyžařů nepřekonatelné, schopnosti 
instruktorů nenapodobitelné ……..

Smysly živočichů
24. února jsme byli v  sokolovně na zvířátkách. Byla 
tam sova pálená, žába s  puntíky, krásně hebká užovka 
červená a chlupatý sklípkan. Někteří se krásného 
roztomilého sklípkana báli. Na interaktivní tabuli nám 
ukazovali různé smysly živočichů. Bylo hezké už to, že 
jsme si mohli sáhnout na užovku červenou a podívat se 
zblízka na všechna ta krásná zvířátka. Dozvěděli jsme 
se, že smysly živočichů jsou sluch, zrak, čich, hmat a 
chuť. Také na videích se mi líbila spousta věcí, třeba to, 
že delfíni vidí živočichům do těla, tedy i kosti. 
Přednáška byla velmi pěkná a plná zajímavostí. Měla 
jsem skvělý pocit a ráda bych si to někdy zopakovala, 
jelikož to bylo moc hezké.
                                                                  Kristýna Novotná, 5. třída

ZŠ a MŠ Poříčany
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Držitelé průkazů mimořádných výhod a dočasných průkazů osob se 
zdravotním pos�žením (průkaz OZP), které byly vydány dle legisla�vy účinné 
do 31. 12. 2013, by si měli zajis�t jejich výměnu za nový průkaz OZP v podobě 
plastové kar�čky, a to

 

v

 

době od 1. 4. do

 

31. 12. 2015. ÚP ČR proto vyzývá 
klienty, aby nenechávali vše na poslední chvíli a

 

vyhnuli se tak zbytečnému 
čekání ve frontách na konci roku. Zároveň upozorňuje, že v případě těch 
držitelů, jejichž průkaz má platnost delší než do 1. 4. 2015, není nutné, aby na 
úřad chodili už nyní. Průkazy

 
OZP

 
v

 
nové podobě bude úřad vydávat až po 

tomto datu. Výměna se bude týkat přibližně 230 �síc klientů.  

 

 
 

            
                                   

 

Výměna průkazů OZP 

více informací na tel: 950 191 111
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Jak odhlásit a přihlásit na úřadě 
ojeté auto z ČR?

V lednu 2015 vstoupila v platnost novela zákona č. 56/2001 Sb., o 

podmínkách provozu na pozemních komunikacích.  Zahrnuje řadu 

změn, od kterých si zákonodárci slibují zjednodušení administrativy 

spojené s  převodem vozidel, vyčištění registru od zaniklých nebo 

nepoužívaných vozidel. Dále má  zákon umožnit získání registrační 

značky na přání a rovněž stanovit větší dohled nad STK. Tyto části 

však byly odloženy až na leden 2016.

PŘEVODY VOZIDEL

Pro vlastníky vozidel je téměř nejdůležitější zjednodušení převodu 

vozidla mezi subjekty. Dosud bylo nezbytné zajistit odhlášení z 

původního vlastníka a teprve následně jeho přihlášení dle sídla či 

bydliště budoucího provozovatele. Neslo to s  sebou minimálně dvě 

návštěvy úřadů a změnu registrační značky (RZ). To se změní. Novela 

se řídí pravidlem „třikrát jedna“ – jeden registr vozidel, jedna žádost, 

a tím pádem jeden úkon. Záleží přitom na prodávajícím a kupujícím, 

jak se domluví. Buď mohou jít na úřad společně, jeden může zmocnit 

druhého nebo mohou oba zmocnit třetí osobu. K zápisu změny 

vlastníka nebo provozovatele vozidla a k vydání nových dokladů 

následně dojde na jednom úřadě na základě jedné žádosti. K převodu 

vozidla na registru vozidel musí dojít do 10 pracovních dní od 

převodu vlastnického práva ( tj. podpisu kupní smlouvy apod). 

Tímto se zcela ruší tzv. odhlášení vozidla. Již nebudou existovat 

vozidla v polopřevodu, neboť ve stejný okamžik bude vozidlo i 

přihlášeno. Nově bude možné provést daný úkon v zastoupení pouze 

na základě ověřené plné moci.

Nezbytné doklady a dokumenty potřebné k převodu: 

 Občanský průkaz či jiný doklad totožnosti (doklad o pobytu – 

pouze pro cizince) 

 Žádost o změnu vlastníka nebo provozovatele vozidla v registru 

silničních vozidel

 Doklady k vozidlu (technický průkaz + osvědčení o registraci 
vozidla) 

 Doklad o pojištění vozidla (tzv. zelená karta) 

 Protokol o evidenční kontrole silničního vozidla 

POZOR NA DLOUHÉ DOBY V DEPOZITU

Nově se mění pojmy dočasné vyřazení v tzv. „vyřazení silničního 

vozidla z provozu“ a trvalé vyřazení bude označeno jako „zánik 

silničního vozidla“. Z toho vyplývají dvě zásadní změny. Vozidla 

uložená v depozitu (dočasně vyřazena) ke dni 1. 1. 2015 budou 

označena jako vozidla „vyřazená z provozu“. Toto „vyřazení“ se týká 

vozidel, která jsou v depozitu uložena déle než dosud možných 18 

po sobě jdoucích měsíců. Tato vozidla budou zcela vyřazena jako 

zaniklá, pokud jejich majitel neoznámí do konce roku 2015, místo 

a účel využití vozidla. Pokud tak neučiní, toto vozidlo již nebude 

možné provozovat a dojde administrativně k jeho „zániku“.

POZITIVNÍ ZPRÁVA PRO MAJITELE NEEXISTUJÍCÍCH VOZIDEL.

Výše uvedená novinka se stane pro řadu majitelů již neexistujících 

vozidel novou šancí, jak se jich trvale zbavit. Dosud to bylo možné 

pouze na základě protokolu o ekologické likvidaci. Pokud do konce 

roku u daných vozidel nebude prokázáno místo a účel jejich užití 

dojde k jejich zániku. Dále trvá-li vyřazení silničního vozidla z 

provozu (depozit) déle než 12 po sobě jdoucích kalendářních 

měsíců, je jeho vlastník povinen bez zbytečného odkladu po 

uplynutí této lhůty oznámit registru vozidel adresu místa, kde je 

vyřazené silniční vozidlo umístěno a účel jeho využití opět pod 

hrozbou sankce.

POZOR NA POLOPŘEVODY

Změna  se týká i výše uvedených vozidel v tzv. polopřevodu.  Jedná se 

o vozidla, které předchozí majitel odhlásil, ale nový už na sebe 

nepřihlásil.  Majitelé těchto vozidel musí přepis dokončit do 30. 6. 

2015, jinak také dojde k jejich zániku.  Jak je uvedeno výše, vozidlo 

již nepůjde přihlásit a bude nutné jej pod hrozbou vysoké finanční 

sankce zlikvidovat nebo prodat na náhradní díly, neboť provoz vozidla 

nezapsaného v  registru je rovněž sankcionován.

NEZAPOMÍNEJME NA POVINNÉ RUČENÍ

Velkou novinkou je i vyřazení z důvodu nesjednání nového 

povinného ručení. Pokud zanikne povinné ručení k vozidlu, je jeho 

majitel povinen sjednat nové, a to nejpozději do 14 dní. V případě, že 

tak neučiní, registr vozidel vozidlo vyřadí. Týká se to i vozidel před 

platností této novely. 

VYSOKÉ SANKCE

Novela zákona zavádí vysoké sankce za přestupky, které nebude 

možné vyřešit v  blokovém řízení. Mezi takové přestupky pod sankcí 

50.000,- Kč patří tyto prohřešky:

 Provoz vozidla nezapsaného v registru silničních vozidel;

 Nedojde v rozporu se zákonem k zápisu vlastníka silničního 
vozidla (v blokovém řízení sankce 5 000,-);

 Nedojde v rozporu se zákonem k zápisu změny jiného údaje v 
registru silničního vozidla ;

 Špatné zabezpečení vyřazeného silničního vozidla, které tak 
ohrožuje životní prostředí;

 Nedojde k oznámení místa a účelu využití vyřazeného vozidla, 
předložení ORV a registrační značky registru (týká se depozitů 
delších než 12 měsíců);

 Nedojde k zápisu zániku silničního vozidla;

 Provoz technicky nezpůsobilého vozidla (v blokovém řízení 
sankce 5 tis.);

 Provoz vozidla, na kterém není umístěna registrační značka 
způsobem umožňujícím jeho identifikaci.

 Sankce  5.000.000 Kč hrozí v případě provozu vozidla, jehož 

identifikační údaje nejsou v souladu s údaji v registru silničních 

vozidel či s doklady k vozidlu

Přehledná rekapitulace hlavních změn

1. Jednodušší převod vozidla. Vše bude realizováno naráz 

v registračním místě posledního provozovatele.

2. Plná moc v případě zastupování: úředně ověřený podpis 

zmocnitele.
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3. Vyřazení z provozu

 Nahrazuje dosud užívaný pojem „dočasné vyřazení vozidla“ 

(depozit).
 Po 12 po sobě jdoucích měsících musí vlastník oznámit úřadu 

umístění a využití vozidla pod sankcí 50 tis. Kč (týká se vozidel 
dočasně vyřazených k 1. 7. 2013).

 O vyřazení může požádat vlastník, nebo to vykoná sám obecní 
úřad, pokud skončilo povinné ručení a do 14 dnů nebyla 
uzavřena nová pojistná smlouva.

 Vlastník vozidla musí zajistit, aby po dobu vyřazení z registru 
vozidlo neohrožovalo bezpečnost provozu a nebylo umístěno na 
veřejně přístupné komunikaci.

 Po dobu vyřazení nesmí z vozidla zmizet karoserie s 
vyznačeným identifikačním číslem a motor.

 Do této kategorie spadají odcizená vozidla.

4. Zánik vozidla

 Nahrazuje pojem „trvalé vyřazení vozidla“.

 Vozidlo již nelze znovu přihlásit.

 Podmínkou je ekologická likvidace nebo úplné zničení (např. 

živelná pohroma), kde není co sešrotovat. Rozebrání jako důvod 

k zániku není možné uvést.

 Vozidlo po 1. 1. 2015 zanikne i po vyřazení z provozu v délce 

větší než 18 měsíců (týká se vozidel dočasně vyřazených k datu 

30. 6. 2013) bez nahlášení místa a způsobu jeho užívání do 

konce roku 2015.

 Vozidlo v polopřevodu zaniká k 31. 6. 2015, pokud jeho majitel 

nedokončí do tohoto data registraci.

5. Sankce za nenahlášení změn ve stanovené lhůtě, provoz 

technicky nezpůsobilého vozidla apod. Až do výše 50 tis. Kč.

6. Mění se výše některých správních poplatků. (vyřazení 

vozidla z  provozu 200 Kč, ukončení leasingu 800 Kč, trvalý 

vývoz 450 Kč)

7. Lhůta 10 dní: v této lhůtě musí být veškeré změny oznámeny 

registru vozidel pod tíhou vysoké sankce

8. Evidenční prohlídka: ne starší než 14 dní

9. Ruší se trvale manipulační registrační značka

10. Ruší se čistopis velkého technického průkazu (každé 

vozidlo bude muset být registrováno).

                                                                                    Luděk Melich

Do malé sběrné nádoby patří
kompaktní úsporné zářivky, výbojky, 
lineární (trubicové) zářivky do 40 cm, 

světelné zdroje s LED diodami. 

kolektivní systém pro zpětný odběr osvětlovacích zařízení

m
yslím

eekologicky

Svítím vám dlouho. Svítím vám dlouho. 
Až dosloužím, patřím Až dosloužím, patřím 

do sběrné nádoby.do sběrné nádoby.

Odevzdejte Odevzdejte nefunkční zářivku nefunkční zářivku ZDARMA 

do sběrné nádoby EKOLAMP do sběrné nádoby EKOLAMP 
ve sběrných dvorech, úřadech a obchodech.ve sběrných dvorech, úřadech a obchodech. EKOLAMP s.r.o., infolinka: 810 888 100

www.ekolamp.cz

zdroj: www.3260.cz
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Koutek pro nejmenší . . . . .
najděte 11 rozdílů

Aleš Kadeřábek
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